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ZÁP IS  

z konference ŠSLK, která se uskutečnila v sobotu 18. září 2021 v Turnově 

1. Předseda Z. Maršálek zahájil schůzi v 10:15. 
Dle prezenční listiny bylo konstatováno, že konference je usnášeníschopná (14 delegátů z 15 oprávně-
ných) 

2. Konference schválila (výraznou většinou) navržený Jednací řád. 

Konference schválila (+13-1=0) uznat mandát V. Pauluse (1. Novoborský ŠK) sdělený po termínu. 

3. Konference ustavila (obé zřejmou většinou): 

Pracovní předsednictvo ve složení: Z. Maršálek (zvolen předsedajícím), T. Ďúran a J. Průdek. 

Mandátovou komisi ve složení: D. Buřita a V. Paulus. 

4. Mandátová komise potvrdila usnášeníschopnost konference a konstatovala, že je přítomno 15 delegátů 
z 15 oprávněných (O. Pražák je delegátem za TJ Jiskra Tanvald i TJ Desko Liberec). Nadpoloviční většina 
pro hlasování činí 8. 

5. Konference schválila (zřejmou většinou) navržený program jednání (dle pozvánky). 

6. V. Halba přednesl zprávu předsedy KM. Po krátké diskuzi konference zprávu přijala a vzala na vědomí 
(zřejmou většinou). 

J. Průdek přednesl zprávu předsedy STK. Po krátké diskuzi konference zprávu přijala a vzala na vědomí 
(zřejmou většinou). 

V. Šic přednesl zprávu předsedy KR. Po krátké diskuzi konference zprávu přijala a vzala na vědomí (zřej-
mou většinou). 

Z. Maršálek přednesl zprávu předsedy ŠSLK. Po krátké diskuzi konference zprávu přijala a vzala na vědomí 
(zřejmou většinou). 

7. Hospodář J. Malec podal zprávu o hospodaření v roce 2020 formou okomentování výsledného přehledu 
rozpočtu 2020 a vypracované účetní závěrky 2020. 

8. Hospodář J. Malec podal zprávu o čerpání rozpočtu v roce 2021 formou okomentování průběžného pře-
hledu rozpočtu 2021. 

9. Zprávu revizní komise prezentoval předseda RK (T. Trejbal). Konference zprávu RK ŠSLK přijala a vzala na 
vědomí (zřejmou většinou). 

Konference schválila (+13-0=2) odprodej 10 ks digitálních hodin ŠK Frýdlant za 250 Kč/ks. 

10. Konference schválila (+15) hospodaření v roce 2020 a účetní závěrku 2020. 

11. Konference schválila (+15) uhrazení zápočtu KP na FRL 2020/2021 k tíži ŠSLK (hrálo se jen 1 kolo, druž-
stvům se tak úhrada poplatku započte pro 2021/2022). 

Konference vzala na vědomí (+15) průběh hospodaření v roce 2021. 

12. J. Malec prezentoval návrh rozpočtu 2022 v intencích původního plánu roku 2021.  

Konference schválila (+15) návrh rozpočtu 2022. 

13. Termín konference ŠSČR 2022 je předpokládán tradičně v sobotu na přelomu února/března, místo konání 
není známo. Zájem o účast (jako delegáti ŠSLK) projevili F. Zikuda, V. Šic, J. Průdek a jako náhradník T. Trej-
bal. 

Konference schválila (zřejmou většinou) za delegáty ŠSLK F. Zikudu, V. Šice a J. Průdka a jako náhradníka 
T. Trejbala. Zároveň konference zmocnila VV operativně jmenovat dalšího náhradníka v případě, že by se 
některý z konferencí schválených nemohl konference ŠSČR zúčastnit. 
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14. Z diskuze: 

a) covidová situace, nutnost dodržovat zákonná opatření, přístup jednotlivých pořadatelů dle konkrét-
ních podmínek jejich hracích místností, 

b) J. Malec: krátká info – zajímavosti z ŠSČR, 

c) konference zohlednila nesehrání soutěžního ročníku 2020/2021 a povinnost družstev KP zadávat par-
tiový materiál v elektronické podobě (sami, nebo prostřednictvím vedoucího KP) posouvá na soutěžní 
ročník 2022/2023 (pro soutěžní ročník 2021/2022 zůstává zasílání dobrovolné); hlasování +2-3=10 o 
povinnosti v 2021/2022, hlasování o odložení +12-0=3, 

d) nejasnost ohledně konání Přeboru škol, okresní kola budou dle zájmu, krajské kolo bude v únoru; zda 
bude i republikové finále rozhodne KM ŠSČR dle vývoje covidové situace a zájmu KŠS. 

Závěrem postesknutí, že oddíl TJ Desko Liberec byl jediným, jehož člen se konference nezúčastnil. 

15. Konference byla ukončena v 12:30 (následovalo losování KP a KS družstev). 

Zapsal: Ověřeno: 
 Jan Malec vyvěšeno na webu ŠSLK 
 sekretář ŠSLK  


